



2025 "IVY SONG FINANCIAL" "MUDAN CUP" KSSC TABLE TENNIS MIXED TEAM CHAMPIONSHIPS

1. ORGANISER: King Square Sports Centre

2. DATE & TIME: Saturday, October 4, 2025, 9:00AM – 7:00PM

HOST VENUE: King Square Sports Centre, 9390 Woodbine Avenue, 2nd Floor,

Markham ON, L6C 0M5, Canada

4. PRIZE: Division Place: First Second 3RD /4TH

One \$3000 \$1500 \$750 Two \$600 \$300

 Two
 \$600
 \$300

 Three
 \$500
 \$250

 Four
 \$400
 \$200

5. TEAM: Each team shall consist of 6~8 members and must include

at least one male or one female player. Maximum number of

entries is 32 teams.

6. TEAM NAMING: Any Company, Organisation or Individual is welcome to name a

team in their own name. The fee for naming is \$300, including the

entry fee.

7. ELIGIBILITY: All table tennis enthusiasts, regardless of age, gender, ethnicity,

skill level, region of living, profession, etc. is welcome to organise

and register a team.

8. REGISTATION: Registration open on August 15. Enter online at:

https://www.tournamentsoftware.com/sport/tournament.aspx?id=3

84872DC-DF73-4448-9736-8C08D81222FC or send completed

entry form to: kingsquaresportscentre@gmail.com.

9. FEE & PAYMENT: \$180 per team, before September 15; \$220 thereafter. The name of

a team without a sponsor has to be different from any name of

existing business/organisation etc. E-transfer payment to:

kingsquaresportscentre@gmail.com. Full payment must be made at the time of registration. Entry deadline: September 27, 2025.

10. PLAYING FORMAT:

Stage 1: Teams are drawn into groups of 4, playing round robin to

determine group rankings (1st to 4th).

Stage 2: All winners of groups advance to Division 1, while runners-up, 3rd and 4th places advance to Division 2,3 & 4 respectively. Each division will play knock-out to determine the

final standings.

All matches are best of 3 games in stage 1. In stage 2, all divisions will continue with best of 3 games, except Division One, where matches will be best of 5 games. Each game is played to 11 points. The first player or team to reach 11 points wins the game - except for the Division one final, where ITTF rules will apply. Team match

order is: 1. Mixed Doubles; 2. Doubles; 3. Singles; 4. Singles; 5. Singles (one 7 points game).

Only ONE FEMALE member of a team is allowed to play 2 matches, which has to be 1 Singles and 1 Doubles.

- 11. AWARD CEREMONY: Award ceremony will take place immediately following the conclusion of all matches, at approximately 7:00PM.
- 12. RULES & REGULATIONS: All participants must abide by the decisions made by tournament officials. KSSC venue rules will be strictly enforced.

 Any violation may result in disqualification or removal from the tournament.

ENTRY FORM

Team name:	Captain name:		
Phone:	Email:		
Player (ranking from high to low) First	name / Last name Sex	TTCAN rating	
1/			
2/			
3/			
4/			
5/			
6/			
7/			
8/			
Cantain Signature	Date		

Disclaimer: By signing this entry form, I hereby release any and all organisers, sponsors, King Square Sports Centre (KSSC) from any and all claims, actions, or demands for any loss, damage, or injury sustained by my person or property. I agree to abide by all KSSC facility rules and decisions of the Tournament officials. I am assuming full risk and responsibility for my participation in this tournament.





2025 宏瑞金融"牡丹杯"王府体育中心乒乓球混合团体冠军赛

主 办: 王府体育中心

时间: 二零二五年十月四日,星期六,早九点至晚七点

场 馆: 王府体育中心, 9390 Woodbine Ave, Markham, ON L6C 0M5, 王府井购物中心 2 楼

 奖
 金:
 组别
 名次:
 第一名
 第二名
 第三、四名

 甲级组
 \$3000
 \$1500
 \$750

甲级组\$3000\$1500乙级组\$600\$300丙级组\$500\$250丁级组\$400\$200

球 队: 每支队伍须由6至8名成员组成,每支队伍必须包括至少一名男性或一名女性球

员。满额 32 支队伍。

球 队 冠 名: 任何企业、团体或个人均可以自己的名字冠名一支或多支球队、冠名费每队 300

加元 (含报名费)。

参赛资格: 任何乒乓球爱好者,无论年龄、性别、种族、水平、住所、行业等,均可组队参

赛。

报 名: 8月15日开始,在线报名:

https://www.tournamentsoftware.com/sport/tournament.aspx?id=384872DC-DF73-4448-9736-8C08D81222FC 也可通过电子邮件将填写完整的报名表发送至: kingsquaresportscentre@gmail.com。截止日期:九月二十七日。

费用及交付: 九月十五日之前报名,每队\$180,之后每队\$220, 无冠名商的球队之名称不可与现

存的生意/团体的名称相同,组委会为所有冠名队队员提供免费午餐。报名费可通

过 EMT 转账至: kingsquaresportscentre@gmail.com. 报名时必须交付全款。

比赛方式: 第一阶段:将参赛队伍分为若干组,每组四队,进行小组循环赛确定名次。

第二阶段: 小组的第一名进入甲级组, 第二名进入乙级组, 第三名进入丙级组、第四名进入丁级组, 每个组进行淘汰或渐进淘汰以确定最终名次。第一阶段的所有比赛采取三局两胜制。第二阶段除甲级组外的所有级组比赛仍为三局两胜制, 甲级组为五局三胜制, 每局 11 分, 首先达到 11 分的球员/球队获胜; 甲组决赛按正常的

国际乒联规则进行。两队间的比赛顺序是:第一场:混合双打;第二场:双打;第三场:单打;第四场:单打;第五场:单打(7分)。每队只有一名女球员可以参加2场比赛,必须是一场单打和一场双打。颁奖仪式:全部比赛完成后大约当晚7:00举行。规则与条例: 所有参与者必须遵守比赛工作人员和官员的决定。王府体育中心将严格执行场馆规

报名表

则, 违规者可能会被要求离开或被驱逐出场。

队名:		队长姓名:		
电话:		电子邮件:		
选手(按水平从高到底排	列) 姓名		性 别	TTCAN 等级分
1	/			
2	/			
3	/	<u></u>		
4	/			
5				
6				
7				
8				
队长签名:	日期:			

免责声明:在签署此报名表时,我特此放弃对任何组织者、赞助商和王府体育中心(KSSC)提出任何损失、损害或伤害的索赔、诉讼或要求。我同意遵守王府体育中心场馆规则和比赛官员的决定。我对参加此次比赛承担全部风险和责任。